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    Poznań, 14 maja 2019 r. 

 
 

ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Środków na rewitalizację oraz utrzymanie fortyfikacji poznańskich. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Uprzejmie proszę o informacje w jakiej wysokości środki finansowe przeznaczone są w roku 

2019 na utrzymanie, rewitalizację lub organizacje tzw. akcji miękkich obiektów wchodzących w skład 

Twierdzy Poznań. Proszę o dokonanie podziału na poszczególne obiekty forteczne (Fort I, Fort Ia, 

Fort II, itd.) oraz wskazanie z jakich źródeł dane działania są finansowane (PBO, granty dla NGO, 

środki w ramach planów osiedli, itd.) 

 

 
       Z poważaniem, 

 

    (-)  Łukasz Kapustka 

 

              Radny Miasta Poznania 


